
Hur kan vi underlätta för er?
Eva Vitell, chef  division System

SVENSKA KRAFTNÄT

Dialogmöte 250115: Flödesbaserad metod – förutsättningar, effekter och 
fortsatt utveckling



Återkoppling från dialogmöte med 
rådsföreträdare
• Transparens: Se över om publicera realtidsdata och tydligare förklaring av 

priser och flöden

• Intradagshandel: Inför flödesbaserad metod på intradag-auktioner och öka 
kapacitetstilldelningen

• Flexibilitet: Skapa incitament för flexibilitet i områden med hög risk för 
obalans

• Kommunikation: Var mer öppna med utmaningar och fortsätt dialogen med 
marknadsaktörerna
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Hur kan vi underlätta för er?
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Återkoppla via webbenkäten: https://esmaker.net/nx2/s.aspx?id=5ff6bc300820

• Vad är den största utmaningen med flödesbaserad metod för er/din organisation? 
Håller ni med om återkopplingen från rådsföreträdarna?

• Vad skulle ge störst värde för er/din organisation?

• Finns det någonting vi kan göra för att underlätta för er/din organisation här och nu?

• Vad kan vi göra för att underlätta för er/din organisation på sikt?

Svenska kraftnät sammanställer allt återkoppling och publicerar på eventsidan i 
efterhand.

https://esmaker.net/nx2/s.aspx?id=5ff6bc300820


Hur ska vi ha den fortsatta dialogen?
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Återkoppla via webbenkäten: https://esmaker.net/nx2/s.aspx?id=5ff6bc300820

• Är du/din organisation intresserad av att delta i dialogen om den fortsatta utvecklingen av flödesbaserad metod?

• Vilka ämnen är vill du/din organisation intresserad av gällande fortsatt utveckling av flödesbaserad metod?

• Hur kan vi effektivt dela och diskutera olika behov och önskemål, exempelvis ämnen för information, kunskapsutbyte 
och dialog?

• Ska vi kategorisera dialogen framåt? Exempelvis olika spår för olika kategorier av aktörer och andra intressenter?

• Vilka behov och önskemål är gemensamma? 

• Vilka är behov och önskemål är specifika för olika kategorier/grupper av aktörer och andra intressenter?

Svenska kraftnät sammanställer allt återkoppling och publicerar på eventsidan i 
efterhand.

https://esmaker.net/nx2/s.aspx?id=5ff6bc300820
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